
NO. SOALAN : 436

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT YANG 

KETIGA BELAS. PENGGAL KELIMA. MESYUARAT KEDUA

PERTANYAAN : BERTULIS/BUKAN LISAN

DARIPADA : DATO’ SERI HAJI ABDUL HADI BIN

AWANG 

[ MARANG]

Dato’ Seri Haji Abdul Hadi Bin Awang [ Marang ] minta PERDANA 

MENTERI menyatakan berapakah jumlah Peneroka yang telah 

menyelesaikan Hutang Bayaran Kembali (Hutang BK) dan daripada 

jumlah itu berapakah jumlah peneroka yang telah diberi hak milik tanah 

ladang dan kediaman.
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JAW APAN: YB  DATO ’ RAZALI BIN IBRAHIM.

TIMBALAN MENTERI DI JABATAN  PERDANA MENTERI

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, sehingga suku tahun kedua 2017, 

jumlah peneroka yang telah menyelesaikan Hutang Bayaran Kembali 

(BK) adalah seramai 95,927 atau 85.2% peneroka daripada keseluruhan 

112,635 peneroka. Daripada jumlah tersebut, seramai 93,079 atau 97% 

peneroka telah didaftarkan hak milik individu.

Sekian, terima kasih.
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PEM BERITAHUAN PERTANYAAN  DEWAN RAKYAT YANG  

KETIGA BELAS. PEN GG AL KELIMA. M ESYUARAT KEDUA

PERTANYAAN  : BERTULIS

DARIPADA : DATUK SERI HJ ABD UL HADI AW ANG

[ MARANG]

NO. SO ALAN  : 437

Datuk Seri Hj Abdul Hadi Awang [ Marang ] minta PER D AN A  

MENTERI menyatakan apakah langkah Kerajaan terhadap penyenaraian 

FGV di Bursa Malaysia memandangkan harga saham FGV jatuh lebih 50 

peratus daripada harga asal ketika mula diapungkan.
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JAW APAN: Y B  PATO ’ RAZALI BIN IBRAHIM.

TIMBALAN MENTERI DI JABATAN  PERDANA MENTERI

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kerajaan tidak terlibat secara 

langsung dengan pengurusan FGV dan namun Kerajaan mengharapkan 

Ahli Lembaga Pengarah dapat memainkan peranan masing-masing.

Keputusan FGV memperkenalkan Pelan Strategik 2020 (SP20) pada 

awal tahun ini dilihat dapat menambah baik operasi perniagaan dan hala 

tuju masa depan yang lebih realistik mengikut keadaan pasaran semasa 

serta memberi keyakinan kepada pelabur.

Menerusi SP20 ini, fokus akan diberikan kepada perniagaan terasnya 

iaitu perladangan, mengukuhkan kewangan, mengurangkan kos, 

meningkatkan tadbir urus korporat yang baik dan menambah nilai kepada 

pemegang-pemegang saham.

Kerajaan yakin dengan perancangan yang telah dibuat ini mampu 

memberi impak positif kepada pretsasi kewangan FGV sekali gus 

memberi kesan kepada pemulihan harga saham.

Sekian, terima kasih.


